
Den 17.10.2016 

Referent: 

Jane Larsen/Tina L. Hansen 

 

 

 

Dialogmøde tirsdag den 11. oktober 2016 mellem De 

Vanføres Boligselskab - Ølstykke v./ UBSBolig og 
Egedal Kommune 

 

Deltagere: Fra De Vanføres Boligselskab Ølstykke: 

Næstformand Lis Jacobsen 

Bestyrelsesmedlem Laila Clausen 

Ejendomsadministrator Michelle Andersen, UBSBolig 

Regnskabsmedarbejder Katja Bømler, UBSBolig 

 

Fra Egedal Kommune: 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

Sagsbehandler Tina Lykke Hansen 

Fuldmægtig Jane Larsen 

 

Kommunens rådgiver: 

SPJ Rådgivning v/ Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet 

 

Der er stor fokus på at få stabil drift. Afdeling 2 er solgt. Muligheden for 

driftsfællesskaber og sammenlægninger overvejes stadig, for at mindske 

sårbarheden. Arbejdet med forvaltningsrevisionen er i gang. 

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Der er ingen nye tiltag i år. Men der er udskiftet til nye lamper med led-

lys, indkøbt nyt 2 kammer gasfyr og udskiftet vandvarmer. Der arbejdes 

stadig på driftsfællesskaber og sammenlægning. 

 

3. Status på Erfamødet 

Formen er god, men der er ikke rigtig sket noget siden mødet. 

 

4. Ny organisationsaftale 

Egedal Kommune har ikke de store ændringer til anvisningsaftalen, som 

udløber med udgangen af året. Borgerservice fremsender ny aftale, og 

eventuelle rettelser/ændringer, vil blive fremhævet. 

 

5. Evt. 

Hvem skal vedligeholde den lille sø? Søen ejes af De Vanføres 

boligselskab - Ølstykke, så de skal stå for vedligeholdelsen. 


